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Side 1 

Information til Grundejer 
 

Kære Grundejer, 

Der har for nyligt været afholdt bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen. 

Følgende punkter er for nærværende interessante, at orientere om: 

 

1. Det har været en rolig sommer, set fra bestyrelsens side. Vi følger vores budget.  

Dog får vi en ’ikke forudset’ omkostning på et træ i ’østbæltet’, der skal fældes. Det led sin 

skæbne i sidste blæsevejr, og skal fældes inden efteråret for alvor kommer. Beløbet til 

fældning kender vi endnu ikke præcist. Vi får indhentet 3 tilbud. 

 

2. Vores første sommer med de nye robotter går mod enden. Vi har i bestyrelsen brugt en del 

tid og snak over deres performance. Bestyrelsen er meget tilfredse med investeringen.  

Vi har en enkelt af robotterne (Den ved Bålstedet), som har lidt udfordringer. Der er vi i tale 

med leverandøren. Når vækstsæson er ovre, får vi robotterne sat i vinteropbevaring, så de 

er klar til en ny sæson. 

Vi er klar over, at robotterne har lidt udfordringer med græskanter. Hertil er vi i dialog med 

vores havemand. Det får vi løst. 

 

3. Så til en mere prekær sag. Vi har været forbi emnet før. Der bliver desværre forsat kørt for 

stærkt på vænget. Vi modtager fortsat og løbende henvendelser fra jer på, at naboer, 

gæster, diverse bude osv, kører for stærkt.  

Vi kan som bestyrelse ikke gøre andet end, at sende en kraftig appel til, at sætte farten ned.  

Der bor mere end 80 børn på vænget – hvor ville det være ærgerligt hvis et uheld skulle 

komme på tale.  

Særligt udsat er svingene forbi miljøstationerne, samt indkørsel til vænget, pga dårligt udsyn. 

 

Vi ved godt, at emnet falder lidt udenfor vores domæne, men tænk gerne over hastigheden 

– max. 20 km/t.  

En direkte og venlig henstilling til en nabo eller anden, er jo rigtig fint, hvis man er utryg. 

 

4. Arbejdsdagen nærmer sig. Altid den sidste lørdag i september, som i år er d. 30. september 

Olav er i vanlig stil i gang med at lave en arbejdsliste.  

Vi håber naturligvis på godt fremmøde, så vi i fællesskab kan passe godt på vores område og 

minimere ekstra omkostninger. 

 

5. Vedr. ’revner i vejen’.  

Vi har haft kommunens eksperter ude for at vurdere revnerne. Alle revner, bortset fra en 

enkelt, er vurderet stærke nok, og vil ikke skulle håndteres yderligere. 

Revnen i området mellem nr. 25 og 40 skal laves, og det følger vi naturligvis op på. 
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6. ’Vinteraftalen’ er ligeledes aftalt på plads for kommende sæson. Dog ligger vi til en 

prisstigning, som endnu ikke er kommunikeret ud fra leverandøren. Vi forventer en 

forholdsvis stor procentvis prisstigning. Vi følger naturligvis den generelle udvikling på 

området. 

 

Vi havde i sidste sæson lidt uheldige oplevelser med den store traktor der rydder sne. 

Traktoren kunne ikke se vejens forløb ud mod græskanterne i indercirklens svingbaner. Det 

resulterede i store traktorspor i græsrabatterne. 

Vi køber derfor nogle ’snestokke’ som vi ligger til opbevaring i/ved miljøstationerne (Bag 

containerne). Disse ’snestokke’ (Som i princippet blot er en plastikstang med refleksbånd  

på), vil vi sætte op når sneen melder sin ankomst.  

Håber forståelse herfor, og at I vil hjælpe med at passe på disse. 

 

7. Bestyrelsen kan som altid kontaktes på bestyrelsen@idylvænget.dk 

 

På vegne af Bestyrelsen 

Martin 

 


